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Op 14 mei heeft het presidium de vraag gesteld of evaluaties moeten worden doorgeleid naar de raad, enkel ter 
bespreking zijn in de commissie of dat kan volstaan met toesturen ter kennisname (waarna de commissie/raad 
zelf het initiatief kan nemen om deze evaluatie te agenderen). 
 
Voorgesteld wordt om de volgende beleidslijn te hanteren: 

1. Over onderwerpen die op de strategische agenda van de raad staan, bij de kaderstelling goede 
afspraken maken over de beleidsevaluatie. Deze evaluaties gaan altijd naar de raad, vergezeld van een 
raadsvoorstel. In principe wordt ervan uitgegaan dat het onderwerp "strategisch" blijft. De evaluatie 
kan, als deze aanleiding is voor bijstelling van beleid, gezien worden als een startnotitie voor de 
beleidsnota. 

2. De raad kan bij het vaststellen van ander beleid (al dan niet op voorstel van het college) expliciet 
bepalen dat men wil evalueren. Over de inhoud en de procedure van de evaluatie moeten op voorhand 
goede afspraken worden gemaakt.  

3. Wanneer andere beleidsevaluaties aanleiding zijn tot bijstelling van door de raad vastgesteld beleid 
door het college, wordt de evaluatie direct ter kennisname gebracht van de raad. Daarbij wordt 
aangegeven dat deze evaluatie in de raad besproken wordt, als onderdeel van een voorstel voor 
bijstelling van het beleid. 

4. Wanneer beleidsevaluaties geen onderdeel uitmaken van eerdere afspraken met of kaderstelling door 
de raad (als hierboven benoemd) worden de evaluaties aan de raad via de stukken ter kennisname van 
de betreffende commissie ter kennisname aangeboden. In de commissie kan worden verzocht om 
agendering. 

 
Algemeen 
Het zou goed zijn om over beleidsevaluatie meer gestructureerd afspraken te maken. Op deze manier kan het 
bestuur grip houden op de effectiviteit en efficiency van beleid. 
 
In het algemeen wordt geconstateerd dat de aangeboden evaluaties variëren in vorm. Voor de raad is het vooral 
van belang om het verband te kunnen leggen tussen de afgesproken doelen (kaders) en hetgeen bereikt is. Een 
evaluatie moet altijd helder deze relatie leggen. 
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Evaluaties die uitgebreid ingaan op verbeteringen in de organisatie van de uitvoering zijn voor de raad niet 
interessant, tenzij dit een heel directe relatie heeft met de benoemde doelen. 
 
In het audit-comité wordt de komende periode aandacht besteed aan de kwaliteit van de programmabegroting: 
met name over de door de raad gewenste sturingsinformatie. Dit raakt direct aan de eis om in beleidsevaluatie 
goed en krachtig aandacht te besteden aan het formuleren van goede resultaten waarover gerapporteerd 
wordt. 
 

 
 
 
 
 
Voorstel voor presidium: 
De voorgestelde werkwijze voor het omgaan met beleidsevaluaties vaststellen en communiceren met het 
college. 
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